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Inleiding 
 
Huidige situatie  
In 2018 heeft uw raad de ambitie vastgesteld om te streven naar een 100% circulaire 
afvalinzameling in 2025. Als eerste uitwerking hiervan is op 1 juli 2019 is de afvalinzameling van 
huishoudelijk afval gewijzigd. Op genoemde datum is de laagfrequent variant van het omgekeerd 
inzamelen ingevoerd. In het kort betekent dit dat de minicontainers voor restafval niet meer 1 x 4 
weken worden ingezameld maar 1 x 6 weken. Tevens zijn 11 extra ondergrondse afvalsystemen 
geplaatst. Indien huishoudens niet voldoende ruimte hebben in het minicontainer dan kunnen ze 
gebruik maken van de bestaande of nieuw geplaatste ondergrondse systemen. Alle huishoudens 
hebben hiervoor een milieupas ontvangen. Doel van deze wijziging was een verlaging van de 
hoeveelheid restafval en een nog betere afvalscheiding van diverse deelstromen, zoals GFT en PMD.  
 
In de themaraad van 26 oktober 2020 bent u geïnformeerd over de tussentijdse evaluatie van de 
invoering van de laagfrequent variant. Tot op heden is de inzameling ongewijzigd. Via de jaarlijks 
monitor wordt u geïnformeerd over de inzamelresultaten. Uit deze monitor blijkt dat Heerde goede 
resultaten boekt op het gebied van afvalscheiding. Het afvalscheidingspercentage bedroeg 
bijvoorbeeld in 2022 83%. Geconcludeerd moet echter worden dat met de huidige inzameling een 
100% circulaire afvalinzameling in 2025 niet realistisch is.   
 
Ontwikkelingen en wensen 
In het coalitieakkoord ‘Samen Leven Samen Doen’ is het doel opgenomen om materialen nog vaker 
opnieuw te gebruiken. Een uitwerking hiervan is de inzameling van plastic. Doel is om nog meer 
plastic in te zamelen en te laten verwerken. Onderzoek moet uitwijzen hoe we de inzameling van 
plastic kunnen verbeteren. Naast deze opgave vanuit het coalitieakkoord zijn er nog een aantal 
ontwikkelingen die een oriëntatie op de toekomst van de grondstoffen inzameling in de gemeente 
Heerde waardevol maken. Te denken valt aan: 

- de toenemende productenverantwoordelijkheid 
- de invoering van de CO2 belasting voor verbranding van restafval 
- de verplichting tot gft inzameling bij hoogbouw 
- de financiële effecten van een gewijzigde kostenverdeling bij de ROVA 
- het toenemende belang van goede kwaliteit van ingezamelde grondstoffen  
- de toezegging naar onderzoek pilot ondergrondse restafval en grondstoffencontainers in 

Wapenveld Noord 
- een mogelijke invoering van de ja/ja sticker 
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- mogelijkheden om scholen en maatschappelijke instellingen mee te nemen in de 
huisvuilinzameling 

- wens van inwoners voor een tweede GFT container 
- stand van zaken luier recycling 
- de kostenefficiëntie en volhoudbaarheid van de huidige wijze van oud papier inzameling door 

maatschappelijke organisaties en gemeente. 
 
Kernboodschap 
Door diverse ontwikkelingen op het gebied van de huishoudelijke afval- en grondstoffeninzameling is 
het wenselijk de huidige inzameling tegen het licht te houden. Op basis van de ontwikkelingen en 
wensen worden een aantal scenario’s uitgewerkt en beschreven. Belangrijke uitgangspunten bij de 
uitwerking van de scenario’s zijn het ‘milieurendement’ (ambitie, percentage hergebruik en 
hoeveelheid restafval), de hoogte van en het effect op de afvalstoffenheffing en het draagvlak bij 
onze inwoners (input hiervoor is onder andere inwonersonderzoek).  
Het college is voornemens de opzet en eerste uitwerking van de verschillende scenario’s in het 
tweede kwartaal 2024 in een oriënterende themaraad met de raad te bespreken. Doel is om eind 
2024 een besluit te hebben over de toekomst van de grondstoffeninzameling zodat uitwerking vanaf 
2025 kan starten. 
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